
Głogoczów 20-03-2011 r.

PROTOKÓŁ Z ZEBRANIA WIEJSKIEGO SPRAWOZDAWCZO-WYBORCZEGO

W Głogoczowie w dniu 20.03.2011 rok.

Godz. 9,00 – pierwszy termin rozpoczęcia zebrania. Obecnych na sali 131 osób, przy 

2154   uprawnionych do głosowania 1/5%= 431- brak quorum. Drugi termin - wiążący - 

rozpoczęcia zebrania ustalono na godzinę 9,15.

Godz. 9,15 – rozpoczęcie zebrania. Obecnych na sali 131 osób.

Powitano przybyłych gości w osobach:

Burmistrza Miasta i Gminy Myślenice Macieja Ostrowskiego,

Radnego Województwa Małopolskiego Jarosława Szlachetkę,

Dziennikarza Gazety Myślenickiej Ryszarda Sobkowicza.

Wybór przewodniczącego zebrania, zgłoszeni kandydaci :

1. Józef Sroka – wyraża zgodę

Przebieg głosowania :

Za – 129 osób,

Przeciw – 0 osób,

      Wstrzymujących – 2 osoby,

Przewodniczącym zebrania został wybrany Józef Sroka.

Wybór protokolanta zebrania, zgłoszeni kandydaci :

1. Marcin Górszczak – wyraża zgodę

Przebieg głosowania :

Za – 129 osób,

Przeciw – 0 osób,

Wstrzymujących – 2 osoby,

Protokolantem zebrania został wybrany Marcin Górszczak.

Porządek zebrania



1. Otwarcie zebrania,

2. Oznajmienie o liczbie obecnych uczestników zebrania,

3. Sprawozdanie z działalności poprzedniej Rady Sołeckiej i Sołtysa,

4. Wybór Komisji Skrutacyjnej koniecznej do wyłonienia Sołtysa i Rady Sołeckiej,

5. Wybór Sołtysa,

6. Wybór Rady Sołeckiej,

7. Dyskusja i wolne wnioski

Sprawozdanie Sołtysa : 

Zał. : nr 1

Powitanie nowego Komendanta Dzielnicowego Policji sierżanta Pana Andrzeja 

Buszko.

Podziękowanie złożone wszystkim członkom Rady Sołeckiej za Ich działalność.

Przystąpienie do wyboru Władz Rady Sołeckiej:

I). Wybór Komisji Skrutacyjnej koniecznej do wyłonienia Sołtysa i Rady Sołeckiej:

Wyłonieni kandydaci :

1. Grażyna Głąb,

2. Józef Łętocha,

3. Ireneusz Pulchny. 

Wszyscy z wymienionych kandydatów wyrazili zgodę na uczestnictwo w Komisji 

Skrutacyjnej koniecznej do wyłonienia Sołtysa i Rady Sołeckiej.

Przebieg głosowania :

Za – 127 osób,

Przeciw – 0 osób,

      Wstrzymujących – 4 osoby,

Pan Burmistrz Maciej Ostrowski informował o poczynionych inwestycjach zrealizowanych i 

niezrealizowanych w minionym roku oraz przyczynach które powodowały ich 

niezrealizowanie (powódź, powstałe osuwiska, niszczenie rozmokniętych dróg, zalane 



tereny, budowę kanalizacji itd.). w większości pokrywały się z treścią przedstawioną w 

sprawozdaniu przez sołtysa)

II). Wybór Sołtysa.

Kandydaci na Sołtysa:

1. Czesław Wierzba – nie wyraża zgody.

2. Jan Kantor – wyraża zgodę

Przy braku propozycji nowych kandydatów na stanowisko Sołtysa, na wniosek radnej 

Wiesławy Syrek padła sugestia zamknięcia listy kandydatów na to stanowisko. Spośród 

uczestników Zebrania Wiejskiego padła sugestia aby przegłosować wniosek o zamknięciu 

listy dla dalszych kandydatów na Sołtysa.

Przebieg głosowania :

Za – 107 osób,

Przeciw – 14 osób,

Wstrzymujących – 10 osób,

Przy jednym kandydacie na stanowisko Sołtysa, padł wniosek przeprowadzenia wyboru 

Sołtysa w sposób jawny. Wniosek poddano głosowaniu.

Forma liczenia głosów: Zaproponowano aby liczenie głosów odbyło się poprzez zebranie 

opieczętowanych kartek ścisłego zarachowania rozdawanych przy wchodzeniu na salę 

każdemu z członków zebrania wiejskiego. Uczestnicy zebrania wchodząc na salę 

potwierdzali podpisem odbiór w/w kartki do głosowania. 

Jawne głosowanie nad poparciem jedynego kandydata Jana Kantora na stanowisko Sołtysa 

Wsi Głogoczów:

Przebieg głosowania :

Za – 106 osób,

Przeciw – 0 osób,

Wstrzymujących – 13 osób,

Nie głosowało – 12 osób.

 



III). Wybór Rady Sołeckiej.

Na wniosek uczestnika Zebrania Wiejskiego Pana Bolesława Malinowskiego padła 

propozycja ustalenia liczby członków Rady Sołeckiej w liczbie 10 osób + Sołtys. 

Wniosek poddano głosowaniu.

Przebieg głosowania :

Za – 130 osób,

Przeciw – 1 osoba,

Wstrzymujących – 0 osób.

Z sali padła sugestia aby z każdej dzielnicy Głogoczowa został powołany jeden 

przedstawiciel do Rady Sołeckiej. Z racji przegłosowania poprzedniego wniosku oraz z 

racji statutu Rady Sołeckiej mówiącego o ilości liczby dopuszczalnych członków Rady 

Sołeckiej w liczbie od 3 do 11 osób, ostatni wniosek przepadł i nie został poddany 

głosowaniu. Padła również propozycja aby przy nazwiskach kandydatów podać dzielnicę 

jaką reprezentują. Pan Burmistrz Miasta i Gminy Myślenice Maciej Ostrowski 

poinformował iż na listach kandydatów nie można podawać miejscowości, czy dzielnic 

jakie reprezentują, gdyż głosuje się na osobę a nie na region z którego pochodzą. 

Informację o dzielnicach jakie reprezentują poszczególni kandydaci pojawiły się na 

tablicy informacyjnej (ekran rzutnika).

Na wniosek przewodniczącego Zebrania Wiejskiego Józefa Srokę, przystąpiono do 

wyłonienia kandydatów do Rady Sołeckiej Wsi Głogoczów.

Zaproponowani kandydaci przez uczestników Zebrania Wiejskiego:

1. Robert Buczkowski  (Piłogrzbiet) – wyraża zgodę

2. Stanisław Budek – nie wyraża zgody,

3. Andrzej Chrobak (Stradom za Zakopianką)  – wyraża zgodę,

4. Marek Górszczak (Jaworzyna) – wyraża zgodę,

5. Tadeusz Jamróz – nie wyraża zgody,

6. Józef Kaczor – nie wyraża zgody,

7. Katarzyna Kromka – nie wyraża zgody,



8. Piotr Kruk (Zagorzyniec) – wyraża zgodę,

9. Jan Lutyński (Stradom przy Kościele) – wyraża zgodę,

10. Tomasz Łężniak  (Czarny Las) – wyraża zgodę,

11. Bolesław Malinowski (Stradom przy Kościele) – wyraża zgodę,

12. Robert Murzyn (Stawy) – wyraża zgodę,

13. Bogusław Stankiewicz (Kobylica) – wyraża zgodę,

14. Józef Starowicz (Szwaby Górne) –wyraża zgodę,

15. Józef Sroka (Ląkawa) –wyraża zgodę,

16. Wiesława Syrek (Stradom za Zakopianką) – wyraża zgodę,

17. Ewa Szczurek – nie wyraża zgody,

18. Ryszard Szczurek (Zagorzyniec) – wyraża zgodę,

19. Janusz Tylek (Przymiarki) – wyraża zgodę,

20. Józef Tylek – nie wyraża zgody,

21. Marcin Tylek – nie wyraża zgody,

22. Aleksander Wałęga (Stradom nad Kościołem)  - wyraża zgodę,

23. Agnieszka Węgrzyn (Zagorzyniec) – wyraża zgodę,

24. Czesław Wierzba (Jaworzyna) – wyraża zgodę,

Z racji uczestnictwa w Radzie Gminy, z kandydatury do Rady Sołeckiej zrezygnowały 

Panie: Wiesława Syrek oraz Agnieszka Węgrzyn, zastrzegając iż nie zamierzają 

rezygnować z uczestnictwa w zebraniach Rady Sołeckiej służąc Wsi pomocą za 

pośrednictwem piastowanego stanowiska w Radzie Gminy.

Przygotowanie listy kandydatów do Rady Sołeckiej w celu możliwości wyłonienia w drodze 

wyborów tajnych, nowej Rady Sołeckiej.

IV) Wolne wnioski:

Pan Burmistrz Maciej Ostrowski przywołał nazwy miejscowości, które najbardziej 

ucierpiały podczas ubiegłorocznych kataklizmów wywołanych długo utrzymującymi się 

nadmiernymi opadami deszczu. Wyraził wielką wdzięczność lokalnym OSP które z wielkim 

poświęceniem ratowały niejednokrotnie z narażeniem własnego zdrowia ludzi oraz dobytek 

ich całego życia. Stwierdził iż jest to jedyna organizacja na której można się oprzeć podczas 

występujących coraz częściej anomalii pogodowych. Napomniał również o inwestycjach 



które nie zostały zrealizowane na wskutek powodzi, a koszt poniesiony na likwidację skutków 

tych nieszczęść pochłonął fundusze przeznaczone na planowane inwestycje. Jako jedna z 

nieplanowanych inwestycji, a bardzo kosztowna w realizacji, to wykonanie muru oporowego 

zabezpieczającego zbocze cmentarza komunalnego w Głogoczowie, następna to wykonanie 

umocnienia wału rzecznego przy Panu Węgrzynie. Kolejną jeszcze nie do końca 

zrealizowaną inwestycją jest umocnienie brzegu rzeki Głogoczówka w obrębie mostu przy 

Zakopiance. Wyżwirowano mnóstwo dróg uszkodzonych podczas powodzi, nie wykonano 

zaplanowanego oświetlenia na dzielnicę Zagorzyniec. Planowane jest wykonanie mostka 

łączącego Zagorzyniec z Ląkawą w okolicy nowo wybudowanego boiska sportowego 

(okolice Pana Sudra). 

11 kwietnia 2011 planowane jest ogłoszenie przetargu na wykonanie kanalizacji o 

długości łącznie 51 km obejmującej część Głogoczowa o zagęszczeniu min. 120 

mieszkańców na 1 km magistrali. Pieniądze na tą inwestycję pochodzą z Funduszu Spójności 

(UE) która dotuje inwestycje typu kanalizacja stawiając jednocześnie wymagania dotyczące 

w/w minimalnego zagęszczenia. Pieniądze te pokryją tylko w części 51 km odcinek 

kanalizacyjny, część pieniędzy uzyskano z funduszy (UE) podpierając się odtworzonym 

projektem kanalizacji wykonanym w latach 90 dla którego były stawiane mniejsze wymogi 

dotyczące zagęszczenia liczby mieszkańców na 1 km magistrali. Realizacja tej inwestycji 

przewidziana jest na okres 22 do 24 miesiące. Po wykonaniu w/w odcinka kanalizacji 

kolejnym etapem robót  będzie doprowadzenie dróg pod którymi będzie biec kanalizacja do 

stanu użytkowalności poprzez wykonanie nakładek asfaltowych. Po wykonaniu na 

skanalizowanej części wsi ostatnich nakładek asfaltowych, będzie można przystąpić do 

realizacji kanalizacji na pozostałej jej części nie objętej dotacją z UE, z funduszy budżetu 

Gminy Myślenice i jej realizacja rozłoży się w czasie w miarę możliwości finansowych 

budżetu Gminy. Koszt całej inwestycji związanej ze skanalizowaniem wszystkich 

miejscowości skupionych wokół projektowanej oczyszczalni ścieków w Krzyszkowicach to 

kwota 220 mln. zł, a część dotycząca Głogoczowa to kwota 20 mln. zł.

Pan Burmistrz Maciej Ostrowski spotkał się z Panem Czesławem Wierzbą i Panem 

Andrzejem Chrobakiem osobami koordynującymi działania związane z rozwojem sportu na 

terenie Głogoczowa. Zdeklarował przekazanie około 65 tyś zł z budżetu Gminy na zakup 

kontenerów dla sportowców.

Planowana inwestycja związana z odrestaurowaniem centrum Głogoczowa napotkała na 

trudności związane z nieuregulowanym prawem własności gruntów w centrum wsi, co z kolei 

poskutkowało wstrzymaniem realizacji przedsięwzięcia. Poczyniono więc starania aby sprawa 



własności gruntów w centrum wsi została uregulowana i wszystko jest na dobrej drodze aby 

to zrealizować.

 Rada Sołecka wystąpiła również z wnioskiem o zmiany w Studium Planowania 

Przestrzennego obejmującego wieś Głogoczów.

Pan Burmistrz zaplanował na wtorek (22-03-2011) spotkanie z przedstawicielami 

G.D.D.K i A. w celu rozwiązania problemu komunikacji pieszej w obrębie Zakopianki. 

Wraca sprawa oświetlenia nie wykonanego w ubiegłym roku na dzielnicy Zagorzyniec, 

nie zrealizowanego na wskutek przesunięcia przeznaczonych funduszy na walkę z usuwaniem 

skutków powodzi. Jego realizacja jest przewidziana w budżecie Gminy Myślenice 

przygotowanym na bieżący rok.

Poczyniono kroki związane z zakupem gruntów Parafialnych z przeznaczeniem pod nowy 

cmentarz komunalny. Przewidziane jest również w budżecie Gminy wykonanie planu 

odwodnienia w/w gruntów oraz zrealizowanie planowanego przedsięwzięcia  wraz z 

odwodnieniem terenu wokół Szkoły Podstawowej w Głogoczowie.

Pan Maciej Ostrowski wystąpił z prośbą do mieszkańców terenów po których biec 

będzie kanalizacja o nie blokowanie tej trasy ( prosi o wyrażanie zgody na przejścia przez 

swoje działki) a tym samym nie przedłużanie czasu realizacji inwestycji. Podtrzymał również 

przekazanie kwoty pieniężnej na rzecz Wsi Głogoczów w wysokości około 25 do 26 tyś zł na 

wydatki bieżące związane między innymi z utrzymaniem dróg oraz około 6 tyś na 

czyszczenie rowów przydrożnych.

Wolne wnioski głosy z Sali:

a). Krzysztof Biela – Czy i kiedy Gmina Myślenice przejmie na własność drogi boczne przy 

Zakopiance?.

Odp. Burmistrza: Gmina nie przejmie na własność tych dróg, lecz tylko w zarząd, gdyż 

G.D.D.K. i A. przewiduje jeszcze prace które będą wykonywane przy Zakopiance w pobliżu 

dróg bocznych. Na własność będą przejmowane jedynie drogi oddalone od pasa drogowego 

Zakopianki. Starodroże Zakopianki będzie przejęte przez Gminę Myślenice na własność.

b). Józef Jach- Czy będą możliwe do wykonania przejścia przez Zakopiankę ze światłami 

uruchamianymi poprzez sterowanie ręczne (przyciskiem)?.  

Odp. Burmistrza: Kilka lat temu proponował wykonanie przejść podziemnych, lecz nie 

spotkało się to z odezwą G.D.D.K. i A., natomiast Ta zaproponowała kładki nad jezdnią. We 



wtorek 22-03-2011r planowane jest spotkanie z G.D.D.K. i A, które dotyczyć będzie 

wykonania bezkolizyjnego połączenia obu części terenu w obrębie Zakopianki dla ruchu 

pieszego.

c) Czesław Wierzba- Co z chodnikiem biegnącym przez stary cmentarz, jest mocno zużyty i 

wymaga remontu, co z kładką dla pieszych przy nowym boisku sportowym? (działki po obu 

stronach rzeki należą do gminy).

Odp. Burmistrza: po obu stronach rzeki są już wykonane mury pod kładkę lecz z braku 

finansów inwestycja utknęła w miejscu.

d) Katarzyna Kromka- Co z odwodnieniem wokół Szkoły Podstawowej w Głogoczowie, co 

z odwodnieniem sali gimnastycznej, co z zapadającą się szatnią na sali gimnastycznej, czy nie 

zagrażają te tąpnięcia podłogi w budynku sali gimnastycznej bezpieczeństwu ćwiczących 

dzieci. Co z budową boiska wielofunkcyjnego przy Szkole Podstawowej?.

Odp. Burmistrza: Zapadnięta podłoga w sali gimnastyczne, spękane ściany budynku, były 

poddane oględzinom Inspektora Nadzoru Budowlanego, który na bieżąco monitoruje 

zachowanie się budynku. Na obecną chwilę w jego opinii nie występuje zagrożenie 

bezpieczeństwa i zdrowia użytkowników przedmiotowej sali. Co do odwodnienia wokół 

Szkoły Podstawowej to jest ono przewidziane do realizacji wraz z odwodnieniem gruntów 

pod cmentarz które są przewidziane do zakupu w niedalekiej przyszłości. 

Wielofunkcyjne boiska przy szkołach nie zostały zrealizowane w zeszłym roku na wskutek 

braku chętnych do startu w przetargu na ich realizacje. Planowane jest ponowne ogłoszenie 

przetargu na wykonanie tych boisk na 2011 rok, lecz w pierwszej kolejności będą ogłaszane 

do realizacji w miejscowościach w których brak jest sali gimnastycznej.

e) Andrzej Chrobak- Składa Panu Burmistrzowi podziękowania za wykonanie ogrodzenia 

wokół nowego boiska sportowego oraz za przekazanie bez przetargu kwoty 65 tyś zł na zakup 

pakamer dla młodzieżówek piłkarskich. Prośba o realizację zamierzenia.

Odp. Burmistrza: Bardzo chętnie wspiera inicjatywy związane ze sportem. Jest dumny z 

poczynań i osiągnięć sportowych mieszkanki Głogoczowa Pani Anny Szafraniec, która 

zdeklarowała zamiar uczestnictwa w olimpiadzie letniej w Londynie i życzy jej dużo zdrowia, 

które będzie jej potrzebne do dobrego przygotowania się i uczestnictwa w nadchodzącej 

letniej olimpiadzie. Pochwalił również Panią Małgorzatę Jaśkowiec pochodzącą z Osieczan 

która ma również bardzo duże osiągnięcia w sporcie z tym że w dyscyplinach zimowych.



f) Michał Pulchny – Co z wodą która płynie przy nowo wykonanym murze oporowym przy 

cmentarzu. Złe wyprofilowanie spadków od muru oporowego powoduje zalewanie pobliskiej 

ścieżki tworząc na niej błoto które jest nie do przejścia. 

Odp. Burmistrza: Burmistrz zapewnia iż w najbliższym czasie przy sprzyjającej pogodzie 

zostaną wykonane poprawki konfliktowych miejsc w pobliżu muru oporowego.

g) Stanisław Budek- Kiedy będą wykonywane nakładki asfaltowe i czy będą dotrzymane 

umowy na naprawy terenów prywatnych (prywatnych dróg) po których będzie przebiegać 

kanalizacja?.

Odp. Burmistrza: Wykonawcy poszczególnych odcinków kanalizacji są zobligowani do 

doprowadzenia terenów przeznaczonych pod inwestycję do stanu pierwotnego. Drogi po 

wykonaniu poszczególnych odcinków kanalizacyjnych będą doprowadzone do stanu 

możliwości ich użytkowania, natomiast nakładki asfaltowe będą wykonywane na samym 

końcu po wykonaniu wszystkich robót powodujących ingerencję w teren.  

h) Tadeusz Kaim- Ma problem z dojazdem do domu, gdyż po ostatnich odwilżach teren 

drogi tak mocną rozmókł iż nie ma możliwości przejazdu samochodem osobowym.

Odp. Sołtys Jan Kantor: Zapewnienie iż w poniedziałek z rana przyjedzie samochód z 

kruszywem, oraz przyjedzie koparka i dokona naprawy uszkodzonej i nieprzejezdnej części 

drogi.

Radny Województwa Małopolskiego Jarosław Szlachetka złożył podziękowanie za głosy 

oddane na Niego w ostatnich wyborach. Ma sentyment do Głogoczowa, gdyż znaczna część 

jego rodziny pochodzi właśnie z tej miejscowości. Jest otwarty i chętny do współpracy, 

gotowy by służyć pomocą w rozwiązywaniu problemów przy możliwościach jakie stwarza 

Mu piastowane stanowisko.

i) Tomasz Łężniak – Złożył chleb na ręce Pana Burmistrza Macieja Ostrowskiego jako 

dowód wdzięczności za zakup miejsca pod nowy cmentarz.

Pan Burmistrz Maciej Ostrowski przypomniał o nadchodzących jesiennych wyborach do 

parlamentu i zaapelował o uczestnictwo w wyborach i oddanie głosów na kandydatów z 

naszego regionu a więc na Pana Marka Łatasa i Pana Bisztygę.



Komendant Dzielnicowy Policji sierżant Pan Andrzeja Buszko zaapelował aby 

zabezpieczać domostwa przed złodziejami, nie pozostawiać domów bez opieki i kontroli, a 

gdy musimy opuścić domostwo to sprawdzać otwory okienne i drzwiowe aby przypadkiem 

nie były pozostawione niedomknięte. Prosi o obserwacje terenu i zwracanie uwagi na osoby 

obce kręcące się w pobliżu i w razie jakiś podejrzeń informować policje nawet anonimowo 

pod numer 997 i wewnętrzny (253 lub 238). Przytoczył historię sprzed kilku dni z terenu 

Głogoczowa, gdzie przed południem dom pozostawiony bez opieki na kilka minut został 

okradziony.

Apeluje również do ludzi którzy pozostawiają samochody w pobliżu Szkoły Podstawowej, 

aby pozostawiali je w pewnej odległości od szkoły, na tyle dużej, aby ich obecność w pobliżu 

Szkoły Podstawowej nie powodowała dezorientacji dzieci i młodzieży wychodzącej z zajęć 

szkolnych do domu.

j) Danuta Kisiel – Z rozżaleniem informuje Komendanta Policji o niefrasobliwości i 

nieodpowiedzialności funkcjonariusza policji który dostarczył Jej nakaz zgłoszenia się na 

policję i przy nieobecności adresata w budynku pozostawił w dowolnie przez siebie 

wybranym miejscu co mogło doprowadzić do zaginięcia nakazu. Prosi Pana Komendanta o 

zdyscyplinowanie swoich podwładnych i o egzekwowanie od nich większej 

odpowiedzialności.

k) Krzysztof Biela – Pyta o możliwość komunikowania się z Panem Dzielnicowym, czy 

będzie prowadził jakieś dyżury?.

Odp. Pan Andrzej Buszko: Nie przewiduje prowadzenia dyżurów ale jest do dyspozycji pod 

numerem 997 i wewnętrzny (253 lub 238).

l) Krzysztof Kania dyrektor Zespołu Placówek Oświatowych w Głogoczowie, składa 

podziękowania za wsparcie działań w Szkole Podstawowej przez Radę Rodziców i samych 

Rodziców. Został wykonany projekt adaptacji pomieszczeń piwnicznych na szatnie dla dzieci 

szkolnych, który następnie przekazano do Urzędu Miasta i Gminy Myślenice w celu 

pozyskania funduszy na jego realizację. Znaczna część adaptowanych pomieszczeń będzie 

finansowana z funduszy Gminy Myślenice (część garażowa), jednak część będzie musiała być 

finansowana przez samych rodziców. Dyrektor zwrócił się do Rodziców o zaangażowanie w 



wykonanie części robót nie planowanych do zrealizowania przez Gminę (część zajmowana 

obecnie przez pracowników gospodarczych szkoły).

ł) Agnieszka Węgrzyn przedstawiciel Rady Gminy Myślenice. Złożyła podziękowania za 

wybranie Jej przez mieszkańców Głogoczowa do Rady Gminy Myślenice. Przypomniała iż 

inwestycja w Zespole Placówek Oświatowych w Głogoczowie polegająca na adaptacji 

pomieszczeń piwnicznych na szatnie dla dzieci szkolnych została uchwalona w zeszłym roku 

Uchwałą Rady Sołeckiej i jest planowana do realizacji w bieżącym roku.

m) Krystyna Olejniczak – Pyta o koszty jakie będą do poniesienia przy realizacji szatni w 

piwnicach szkolnych?

Odp. Agnieszka Węgrzyn: Część finansowana przez gminę to około 60 tyś zł. Jest to koszt 

modernizacji pomieszczenia garażu, koszt nowego lokum dla pracowników gospodarczych 

szkoły oraz modernizacja korytarza.

n) Krystyna Olejniczak – Pyta czy adaptacja pomieszczeń nie będzie kolidować z 

wykonaniem odwodnienia wokół szkoły?.

Odp. Agnieszka Węgrzyn: Obie planowane inwestycje (szatnia i odwodnienie) są zupełnie 

niezależne i wykonywanie jednej nie wpływa na przebieg prac drugiej.

o) Krystyna Olejniczak – Pyta czy zamiast szatni w piwnicy szkolnej nie można by było 

zamontować szafek dla dzieci na korytarzu parteru szkoły?.

Odp. Marcin Górszczak: Szafki w warunkach naszej szkoły nie mają racji bytu, gdyż na 

parterze Szkoły Podstawowej brak jest wystarczającego miejsca na ich rozmieszczenie, taki 

jest układ szkoły. Poza tym, jak z tych szafek korzystać gdy na zewnątrz będzie padał deszcz i 

co ze zmokniętą wierzchnią odzieżą.

Odp. Krystyna Olejniczak: W szafkach można wykonać otwory którymi będzie mogła 

odparowywać woda.

Odp. Marcin Górszczak: Szafki ułożone jedna przy drugiej nie mają możliwości 

przewietrzania, natomiast odzież zawieszona luźno na wieszakach będzie w dużo szybszy 

sposób pozbywać się nadmiaru wilgoci.

p) Katarzyna Kromka – Pyta czy jest szansa na aby móc korzystać z nowych szatni w 

niedalekiej przyszłości a jeśli tak to kiedy?.



Odp. Agnieszka Węgrzyn: Jeśli szło by wszystko zgodnie z planem, to jest szansa iż jeszcze 

we wrześniu bieżącego roku część szatni sponsorowanej przez Gminę będzie można 

przekazać do jej użytkowania.

r) Katarzyna Kromka – Pyta jak będą rozdysponowane pomieszczenia w których na obecną 

chwilę znajdują się szatnie i co się na tym zyska?.

Odp. dyrektor Krzysztof Kania: Planowane jest przeniesienie jednej szatni do adaptowanych 

piwnic a na jej miejscu przewiduje się wykonanie świetlicy szkolnej.

Odp. Katarzyna Kromka: Jaka będzie liczba dzieci w nowo projektowanej szatni a jaka 

liczba dzieci pozostanie w starej już istniejącej i czy pozostaną w szatni u góry wszystkie 

dzieci z rocznika 1 do 3. Czy są pieniądze na zaadaptowanie pomieszczenia (po starej szatni) 

na świetlice?.

Odp. dyrektor Krzysztof Kania: Dzieci z rocznika 1 do 3 pozostaną w starych szatniach u 

góry. Adaptowane pomieszczenia piwniczne na szatnie są w stanie pomieścić około 200 

dzieci szkolnych. Niestety brak jest na obecną chwilę funduszy na adaptację górnej szatni na 

świetlicę.

Odp. Katarzyna Kromka: Dlaczego jako Rada Rodziców oraz Rodzice nie jesteśmy na 

bieżąco informowani przez Pana Dyrektora o wszystkich decyzjach podejmowanych przez 

Pana Dyrektora i dlaczego nie mamy możliwości konsultacji wszystkich decyzji 

podejmowanych przez Dyrekcję szkoły. Dlaczego pewne decyzje w trakcie ich realizacji 

zostają zmieniane przez Dyrekcję Szkoły.

Odp. dyrektor Krzysztof Kania: Jako Dyrektor Zespołu Placówek Oświatowych  w 

Głogoczowie zostałem demokratycznie wybrany do piastowania tego urzędu na okres pełnej 

kadencji. W miarę możliwości na bieżąco prowadzę konsultację z Radą Rodziców oraz z 

samymi Rodzicami, wysłuchuję rad ale ostateczną decyzję podejmuję Ja, gdyż z racji 

pełnionej funkcji ponoszę za nią odpowiedzialność. Co do zmiany wcześniej podjętych 

decyzji, to w miarę zmieniających się uwarunkowań, sytuacja czasem zmusza Mnie do zmian 

wcześniej podjętych decyzji, więc kierując się dobrem szkoły dokonuję takich zmian. Czy 

podejmuję słuszne decyzje?, to ocenią wyborcy wybierając lub odrzucając Moją kandydaturę 

w przyszłych wyborach na dyrektora szkoły.

Odp. Katarzyna Kromka: Jako rodzice i Rada Rodziców chcemy uczestniczyć w działaniu i 

wiedzieć na co są przeznaczane pieniądze zwłaszcza wtedy, gdy inwestycja jest pokrywana 

również z naszych środków.



r) Monika Kobuz – W zeszłym roku została podjęta Uchwała Intencyjna o wybudowaniu 

przedszkola, jakie są szanse na jej realizację przy pieniądzach przeznaczonych na szatnie?.

Odp. Agnieszka Węgrzyn: Pieniądze zostały rozdysponowane na szatnie, Gmina ma fundusz 

ograniczony, więc na obecną chwilę brak jest możliwości finansowania budowy nowego 

przedszkola. Koszt wybudowania przedszkola to znacznie więcej niż 60 tyś zł. 

przeznaczonych na szatnie.

s) Katarzyna Kromka – Kiedy i jakie pieniądze będą przeznaczone na dalsze inwestycje w 

tym również na przedszkole?.

Odp. Agnieszka Węgrzyn: Pieniądze na szatnie, zostały przeznaczone z rezerwy budżetowej 

Gminy.

t) Józef Sroka- Proponuje aby nowa Rada Sołecka ustaliła nowy priorytet działania na czas 

najbliższy i proponuje aby to była właśnie budowa przedszkola.

u) Bolesław Malinowski-  Potrzeby szkoły są wielkie i będąc 25 lat temu Dyrektorem Szkoły 

Podstawowej w Głogoczowie już wtedy planował budowę nowego przedszkola przy szkole w 

miejscu dawnych pakamer i do dziś budowa nie została zrealizowana. Proponuje poruszyć 

budowę przedszkola na zebraniu Rady Rodziców.

 

v) Wiesława Syrek – Koszt wybudowania przedszkola jest duży ale i tak mały w stosunku do 

pieniędzy koniecznych do pokrycia kosztów utrzymania obiektu.

w) Głos z sali– Burmistrz tłumaczy iż nie przyznaje więcej pieniędzy na Głogoczów bo już są 

dodatkowe koszty, które Gmina łoży na naszą miejscowość związane z funkcjonowaniem 

gimnazjum, bośmy chcieli aby takie Gimnazjum istniało w Głogoczowie, tym Burmistrz się 

tłumaczy aby nie przyznawać dodatkowych funduszy.

Odp. Bolesław Malinowski: Wychodzi z propozycją aby nie tłumaczyć braku funduszy ze 

strony Gminy, faktem iż Burmistrz twierdzi iż znaczne fundusze przekazuje na 

funkcjonowanie Gimnazjum i brak jest środków na dalsze inwestycje, gdyż stawia nas to w 

krzywym zwierciadle w stosunku do Burmistrza oraz daje argumenty dla przeciwników 

funkcjonowania istniejącego Gimnazjum,



y) Wiesława Syrek – Informuje iż dzieci przedszkolne od września nie będą płacić za 

przedszkole ani za wyżywienie. 

z) Krzysztof Biela – Pyta czy Sołtys Jan Kantor będzie uczestniczył w delegacji wtorkowej 

na spotkanie z G.D.D.K i A.  Co z przejściem dla pieszych do przystanku koło mojego domu.

Odp. Sołtys Jan Kantor: tak będę i poruszam ten problem

ź) Pytanie z sali – Czy istnieje możliwość ograniczenia w pewnych okresach roku ruchu 

samochodów ciężarowych po drogach bocznych, gdyż powodują one w okresach o dużej 

wilgotności znaczne dewastacje jakże lichych nawierzchni asfaltowych, czy jest możliwość 

całkowitego zakazu ruchu samochodów ciężarowych po tychże drogach.

Odp. sołtys Jan Kantor: Jest to prawnie niemożliwe. Proponuje wozić towar samochodami o 

mniejszej ładowności. 

ż) Zdzisław Cholewa – Czy istnieje możliwość pobierania opłat od przewoźników wożących 

towar ciężkim sprzętem, jednocześnie niszcząc liche asfaltowe nakładki?.

Odp. sołtys Jan Kantor: Jest to prawnie niemożliwe.

aa) Tomasz Łężniak – Proponuje doprowadzić wodę na cmentarz i pyta czy jest możliwość 

realizacji takiego zamiaru?

ab) Pytanie z sali – Czy istnieje możliwość wprowadzenia nazw ulic w Głogoczowie?.

Odp. sołtys Jan Kantor: Istnieje plan wprowadzenia tablic z informacją o nazwie dzielnic, 

tak jak to ma miejsce w sąsiedniej wsi, natomiast nie ma na razie jeszcze możliwości 

wprowadzenia nazw ulic.

ac) Zdzisław Kozioł – Co będzie z parkingiem przy wykupionym cmentarzu ?.

Odp. sołtys Jan Kantor: Kawałek parkingu pozostanie przy nowo uruchomionym cmentarzu 

w najbliższej odległości Kościoła. Powstanie dodatkowy parking w pobliżu W.C. przy 

Kościele oraz na miejscu starej szopy Plebańskiej.

ad) Andrzej Skałka – Czy jest możliwość ograniczenia prędkości poruszania się pojazdów 

na drogach bocznych ?.



Odp. Marek Górszczak: Istnieje już w przepisach o ruchu drogowym ograniczenie prędkości 

egzekwowane w terenie zabudowanym.

ae) Czesław Pitala – Czy istnieje możliwość zakazania wożenia ciężkich towarów przez 

Panią Dulińską?, gdyż jej  pojazdy wożące gruz bardzo zdemolowały drogę biegnącą na 

Zagorzyniec.

Odp. sołtys Jan Kantor: Będzie trzeba monitorować zaistniałą sytuację i w razie 

nadmiernego niszczenia nawierzchni przejeżdżającymi ciężkimi pojazdami próbować zmusić 

do zaprzestania lub chociaż ograniczenia ruchu przy trudnych warunkach pogodowych.

af) Pani Filipczyk – Czy jest możliwość wymuszenia ruchu jednostronnego na drodze 

bocznej łączącej Bęczarkę z dzielnicą Głogoczowa Jaworzyna 

Odp. Marek Górszczak: Proponuję ustawienie znaku ruchu pojazdów z jednym kierunkiem 

głównym dominującym lub wprowadzić znak zakazu ruchu w jedną stronę, choć po namyśle 

będzie to nie realne do zrealizowania na drodze bocznej będącej niejednokrotnie jedynym 

możliwym dojazdem.

ag) Stanisław Budek – Pyta co ze spękanym asfaltem?.

ah) Krzysztof Biela – Pyta czy będzie jakieś spotkanie w sprawie Drogi Bielskiej 52

Protokół z wyboru Sołtysa i Rady Sołeckiej

Komisja Skrutacyjna w składzie:

- Grażyna Głąb,

- Józef Łętocha,

      - Ireneusz Pulchny.

Ogłosiła wyniki wyborów do Rady Sołeckiej: 

- Robert Murzyn (90),

- Czesław Wierzba (83),

- Józef Sroka (82),



- Bolesław Malinowski (81),

- Tomasz Łężniak (74),

- Janusz Tylek (74),

- Marek Górszczak (73),

- Jan Lutyński (73),

- Andrzej Chrobak (67),

- Bogusław Stankiewicz (61).

Do Rady kandydowali również: Józef Starowicz (60), Piotr Kruk (56), Aleksander Wałęga 

(55), Ryszard Szczurek (27), Robert Buczkowski (22).

Protokolant :

Marcin Górszczak


